

港鐵「米奇與好友假日多搭賞」印花卡活動

條款及細則：

1. 港鐵「米奇與好友假日多搭賞」印花卡活動（「活動」）的主辦機構為港鐵公司（以下統稱「主辦方」）。
2. 推廣期由2026年9月10日至2026年10月23日為止（首尾兩天包括在內）（「推廣期」）。
3. 此推廣適用於MTR Mobile現有或新會員（「會員」），並在推廣期內符合下列第4項及5項條款所定義的指定要求。
4. 於推廣期內，每位合資格會員須符合以下條件：
 - i. 已下載MTR Mobile最新版本；
 - ii. 持MTR Mobile有效賬戶之會員；
 - iii. 登入MTR Mobile賬戶
5. 於推廣期內，會員於2026年9月10日至2026年10月23日期間的星期六、星期日及公眾假期（「指定乘車期」）每乘搭一程「合資格車程」可自動獲發印花1個。印花會於完成「合資格車程」後3個曆日內加入至印花卡。於推廣期內集齊10個有效印花後，完成印花卡的會員須於2026年9月10日至2026年10月31日（「印花卡換領期」）於完成的印花卡頁面按「立即換領」鍵以獲得100 MTR分（「印花卡獎賞」）。完成換領印花卡獎賞並於9月10日至10月23日期間累積最多「合資格車程」的首2,000名會員（「得獎者」）將於2026年11月9日前獲得獎賞換領券，並可於2026年11月9日至2026年11月30日期間（「獎賞換領期」）前往指定MTR e-Store門市（香港西九龍站或金鐘站）換領一套共七款限定米奇與好友小立牌及專享MTR e-Store門市購買指定迪士尼商品滿港幣\$500享85折優惠（不可與其他優惠同時使用）（「獎賞」）。任何印花卡如未於印花卡換領期內完成換領，將會作廢，合資格會員將不獲補發100 MTR分，且所有用作計算合資格車程的累計車程將不適用，亦不會符合獲得獎賞的資格。

指定乘車期	2026年9月10日至2026年10月23日期間的星期六、星期日及公眾假期（首尾兩天包括在內，以港鐵列車服務時間為準。）	「合資格車程」為指定乘車期內用已連結MTR Mobile的相同八達通支付港幣\$10元或以上港鐵付費車程，或繳付其有效全月通的連接車程港幣\$10元或以上之額外車費。 「合資格車程」不包括機場快綫、輕鐵、港鐵巴士、港鐵接駁巴士及高速鐵路。於同一車站進出之車程將不被接納為「合資格車程」。 使用其他付款方式，包括實體/電子都會票、實體/電子單程票、二維碼車票、感應式卡、港鐵旅遊票及全月通（乘搭非連接車程），均不適用於此推廣。
印花卡換領期	2026年9月10日至2026年10月31日（首尾兩天包括在內）	於完成的印花卡頁面按「立即換領」鍵以獲得印花卡獎賞 - 100 MTR分。 完成換領印花卡獎賞並於指定乘車期內完成最多「合資格車程」的首2,000名會員將於2026年11月9日或之前獲得獎賞換領券。

獎賞換領期	2026 年 11 月 9 日至 2026 年 11 月 30 日期間	得獎者前往指定 MTR e-Store 門市 (香港西九龍或金鐘) 換領獎賞一套 - 限定米奇與好友小立牌共七款。 得獎者亦可即場專享 MTR e-Store 門市購買指定迪士尼商品滿港幣 \$500 享 85 折優惠 (不可與其他優惠同時使用)。MTR e-Store 門市開放時間將於獎賞換領券列明。
-------	-------------------------------------	---

6. 會員必須確保其賬戶於指定乘車期及換領期期間為有效狀態，否則該 MTR Mobile 賬戶將不可獲得印花卡獎賞及獎賞。若會員於乘搭合資格車程後的同日轉換連結 MTR Mobile 賬戶的八達通，當日使用被取代的八達通所乘搭的合資格車程將不獲計算，會員的合資格車程的紀錄以港鐵系統為準。
7. 每位會員只可以獲得印花卡獎賞及獎賞各一次。
8. 得獎者將於 2026 年 11 月 9 日或之前收到主辦方發出之獎賞換領券，並獲得 MTR Mobile 信箱訊息通知、手機推送通知及電郵通知有關獎賞之換領通知。
9. 得獎者憑獎賞換領券及訊息內列明之獎賞換領期及指定 MTR e-Store 門市 (位於香港西九龍站或金鐘站) 換領獎賞一套 - 限定米奇與好友小立牌共七款並亦可即場專享 MTR e-Store 門市購買指定迪士尼商品滿港幣 \$500 享 85 折優惠 (不可與其他優惠同時使用)。
10. 得獎者兌換時須開啟 MTR Mobile 賬戶「我的收藏」內的有效獎賞，並根據在場工作人員指示掃描二維碼以獎賞一套 - 限定米奇與好友小立牌共七款。
11. 得獎者須開啟會員賬戶之「基本資料」頁展示登記號碼以核實身份 (不接受截圖)。如因得獎者所提供的個人資料不實及/ 或錯誤或因其他任何非主辦方之原因以致無法核實其身份，或得獎者無法收到領獎通知或領取獎賞，其得獎資格將會被取消，主辦方將不會負上任何責任或作任何形式之補償。
12. 得獎者若未能在獎賞換領期及指定時段兌換，得獎者將被視同放棄得獎權利。得獎者不得將其領獎資格轉讓予其他人。任何印花卡如未於印花卡換領期內完成換領，將會作廢。合資格會員將不獲補發 100 MTR 分, 所有用作計算合資格車程的累計車程將不適用，亦不會符合獲得獎賞的資格。
13. 所有獎賞不設退換、不得轉售他人、兌換現金、其他產品或優惠。推廣期過後，任何未被使用之服務或應得之權利將被取消及不獲補償。
14. 就任何有關是次活動之爭議，主辦方擁有最終及對參加者具約束力之決定權。
15. MTR Mobile 會員須受 MTR 分推廣條款及細則約束。
16. 如中、英文兩個版本的條款及細則有任何抵觸或歧異，應以中文版本為準。
17. 如有任何查詢，請致電 MTR 分服務熱綫：2993 4375。
18. 《合約 (第三者) 權利條例》不適用於本條款及細則。

MTR “Mickey and Friends Holiday Ride Rewards” Stamp Card Campaign

Terms and Conditions:

1. **MTR “Mickey and Friends Holiday Ride Rewards” Stamp Card Campaign (“The promotion”)** is organized by the MTR Corporation Limited (hereinafter referred to as the “Organizer”).
2. The promotion period is from 10 September 2026 to 23 October 2026 (both dates inclusive) (hereinafter referred to as the “Promotion Period”).
3. The promotion is applicable to existing or new MTR Mobile members (“Members”) who fulfil the requirements in Clause 4 and 5 below during the promotion period.
4. During the promotion period, Members must fulfil the following conditions to participate:
 - a. Has downloaded the latest version of MTR Mobile;
 - b. Is a member of MTR Mobile with a valid account;
 - c. Must stay logging in to their MTR Mobile account
5. On Saturdays, Sundays, and public holidays between 10 September and 23 October 2026 (“Designated Ride Period”), members will automatically receive 1 stamp for each “Eligible Ride” taken. Stamps will be credited within 3 calendar days after completing an Eligible Ride. After receiving 10 valid stamps, Members can press “Redeem Now” on the completed stamp card page between 10 September and 31 October 2026 (“Stamp Card Redemption Period”) to receive 100 MTR Points (“Stamp Card Reward”).

The first 2,000 Members (“Winners”) who completed redemption and achieved the highest number of Eligible Rides during the Designated Ride Period will receive a Reward Redemption Voucher by 9 November 2026, and may redeem one set of seven limited “Mickey and Friends” standees at designated MTR e-Store physical stores (Hong Kong West Kowloon or Admiralty) and enjoy an instant 15% discount on selected Disney-themed merchandise at the MTR e-store upon a single transaction of HK\$500 or above (Offer is subject to terms and conditions and cannot be used in conjunction with any other promotional offers) (“Reward”) between 9 November and 30 November 2026 (“Reward Redemption Period”). Any stamp card not redeemed during the Stamp Card Redemption Period will become void. Eligible members will not receive replacement 100 MTR Points, all accumulated journeys used to calculate Eligible Ride will not be applicable, and members will not be eligible for the reward.

Designated Ride Period:	Saturdays, Sundays, and public holidays between 10 September and 23 October 2026 (both dates inclusive, based on MTR train service hours).	“Eligible Ride” is a paid MTR journey of HK\$10 or above, during the Ride Period, using the same Octopus linked to MTR Mobile or connecting journeys with a valid Monthly Pass where the additional fare is HK\$10 or above. “Eligible Ride” does not include Airport Express, Light Rail, MTR Bus, MTR Feeder Bus, or High Speed Rail. Journeys involving entry and exit at the same station will not be accepted as “Eligible Ride.” Other payment methods, including physical / e-City Saver, physical / e-Single Journey tickets, QR code tickets, contactless bank cards, MTR Tourist Tickets, and Monthly Pass (non-connecting journeys), do not apply to this promotion.
Stamp Card Redemption Period:	10 September to 31 October 2026 (both dates inclusive)	Members must press “Redeem Now” on the completed stamp card page to receive the Stamp Card Reward of 100 MTR Points. Top 2,000 Members (“Winners”) who completed redemption and achieved the highest number of Eligible Rides during the Designated Ride Period will receive a Reward Redemption Voucher.

Reward Redemption Period:	9 November to 30 November 2026 (both dates inclusive)	Winners can redeem one set of seven limited “Mickey and Friends” standees at designated MTR e-Store physical stores (Hong Kong West Kowloon or Admiralty) and enjoy an instant 15% discount on selected Disney-themed merchandise at the MTR e-Store upon a single transaction of HK\$500 or above (Offer is subject to terms and conditions and cannot be used in conjunction with any other promotional offers). Details of redemption will be specified on the Reward Redemption Voucher.
----------------------------------	---	--

6. Members must ensure their account is valid during the Designated Ride Period and redemption periods; otherwise, the MTR Mobile account will not be able to receive rewards. If a Member changes the Octopus linked to their MTR Mobile account on the same day after taking an Eligible Ride, the Eligible Ride taken with the replaced Octopus will not be counted. Eligible Rides records are based on MTR’s system.
7. Each Member can only receive the Stamp Card Reward and Reward once.
8. Winners will receive a Reward Redemption Voucher by 9 November 2026, and will be notified via MTR Mobile inbox message, mobile push notification, and email.
9. Winners must redeem one set of seven limited “Mickey and Friends” standees at designated MTR e-Store physical stores (Hong Kong West Kowloon or Admiralty) and enjoy an instant 15% discount on selected Disney-themed merchandise at the MTR e-store upon a single transaction of HK\$500 or above (Offer is subject to terms and conditions and cannot be used in conjunction with any other promotional offers) during the Reward Redemption Period.
10. Winners must open the Reward Redemption Voucher in “My Collections” and scan the QR code as instructed by staff to redeem the Reward at designated redemption location. Details of redemption will be specified on the Reward Redemption Voucher.
11. Winners must open the “Basic Information” page of their member account to present the registration number for identity verification (screenshots not accepted). If the personal information provided is false or incorrect, or for any other reason not attributable to the organizer that prevents identity verification or receipt of the prize, the eligibility will be cancelled without responsibility or compensation from the organizer.
12. Any unredeemed stamp cards after the Redemption Period will be voided. Winners who fail to redeem during the Reward Redemption Period will be deemed to have forfeited their reward. Winners cannot transfer their reward eligibility to others. Any stamp card not redeemed during the Stamp Card Redemption Period will become void. Eligible members will not receive replacement 100 MTR Points, All accumulated journeys used to calculate Eligible Ride will not be applicable, and members will not be eligible for the reward.
13. Both Stamp Card Reward and Reward are non-refundable, non-transferable, non-resalable, and cannot be exchanged for cash, other products, or offers. After the Promotion Period, any unused services or entitlements will be cancelled without compensation.
14. In case of any dispute, the decision of MTR on all matters pertaining to the Activity shall be final and binding.
15. Terms and Conditions of MTR Points Promotion apply to MTR Mobile members.
16. Should there be any discrepancy between the English version and the Chinese version of the terms and conditions herein, the English version shall prevail.
17. For any enquiries, please call the MTR Points Service Hotline: 2993 4375.
18. The Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance shall not apply to the terms and conditions herein.